
Protokół obrad 
z posiedzenia Wydziału galicyj. Towarzystwa leśnego odbytego 

dnia 11. kwietnia 1889. 

Obecni: Wiceprezes Tow. p. Józef Glanz, członkowie Wy- 
działu pp. Hirsch, Lettner, Makarewicz, Pławicki, Dr. Stanecki 

1 prof. Tyniecki. 

Przewodniczył wiceprezes Tow. p. Henryk Strzelecki. 
I. Po odczytaniu i przyjęciu protokołu obrad z 31. grudnia 

1888 tudzież zatwierdzeniu uchwał, powziętych na posiedzeniu 
dnia 21. lutego 1889, przewodniczący witając z wdzięcznością 

rozporządzenie c. К. Ministerstwa rolnictwa z 11. lutego 1389 
Nr. 23 o egzaminach leśnych państwowych, podnosi, Że rozpo- 
rządzenie obowiązuje już w bieżącym roku, a tem samem wyklucza 
na zawsze od złożenia egzaminu dla samoistnych gospodarzy le- 
śnych — wielu takich, którzy mając wymagania, przepisane rozpo- 
rządzeniem Ministerstwa roln. z 16. stycznia 1850 Nr. 63 — przy- 
gotowali się już do tego egzaminu ; — wnosi więc, by Wydział 
uprosił c. k. Ministerstwo rolnictwa o wstrzymanie wykonania 
nowego rozporządzenia do roku 1890. 

Po nader ożywionej dyskusyi, w której wszyscy głos zabie- 
rali, Wydział uchwalił odnieść się do Ministerstwa rolnictwa 
o zezwolenie, iżby kandydatów do egzaminu państwowego z le- 
śnictwa przypuszczano w tym roku jeszcze na podstawie warun-
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ków, określonych rozporządzeniem z 16. stycznia 1850; wypra- 

cowanie zaś odnośnego memoryału przydzielił p. Lettnerowi. 
II. Przesłane reskryptem Ministerstwa rolnictwa z 15. lu- 

tego 1889 1. 17258 20 sztuk drzewek jarzębiny jadalnej (Sorbus 

ducuparia) tudzież w roku zeszłym udzielone 138 sztuk uchwalił 

Wydział za zgodą Inspektoratu leśnego, rozdzielić po dwa: Zarzą- 

dowi lasów krzeszowiekich, krasiczyńskich, łańcuckich, sienia- 

wskich, w Bilczu, Zakopanem, c. k. Zarządom leśnym w Bole- 

chowie, Drohobyczu, Jaworniku, Kossowie i Starym Sączu, tu- 

dzież J. E. Hr. Włodzimierzowi Dzieduszyckiemu 1 do parku 
stryjskiego we Lwowie, dalej 3 egz. p. Pławickiemu Feliksowi, 

4 egz. kraj. szkole leśnictwa, a wreszcie 5 sztuk Zarządowi lasów 

w Izdebniku. 

III. Redaktor „Sylwana* przedkłada nadesłaną odpowiedź 

p. Nowickiego na sprostowanie p. Pławickiego, umieszczoną 

w ,Sylwanie‘ str. 51 z prośbą, by Wydział rozstrzygnął, czy 

odpowiedź ta ma być zamieszczona. 

Wydział po przeprowadzonej dyskusyi, stosując się do po- 

wziętej w tej sprawie na posiedzeniu dnia 31. grudnia 188% 
uchwały, postanowił zwrócić autorowi artykuł z prośbą, aby 

zmieniwszy odpowiedź z ominięciem osobistości, jako przedmiotowy 

artykuł „o gospodarstwie w lasach górskich* zamieścił w „Syl- 

wanie“, | 

IV, Przesłany memoryał właściciela dóbr Henryka Kaem- 

pffe w sprawie ochrony lasów przydzielił Wydział p. Lettnerowi. 

V. Zaproszenie komitetu wystawy rolniczo-leśnej, odbyć się 

mającej we Wiedniu w r. 1890, celem utworzenia komitetu kra- 

jowego wystawy, przydzielił Wydział do zbadania i przedłożenia 

wniosków p. Hirschowi. | 

VI. Udziełono bezpłatny egz. „Sylwana* Dr. Cieslarowi, 

adjunktowi centr. stacyl doświadczalnej leśnej w Mariabrann. 

VII. Przyjęto do wiadomości rezygnacyę p. Bienieka Fran- 

ciszka z delegata na powiat bocheński 1 uchwalono, gdyby р. 

Bieniek nie wskazał odpowiedniego następcy, uprosić na delegata 

Dr. Serafińskiego, wiceprezydenta miasta Bochni. 

VILL Przyjęto do wiadomości przeniesienie się delegata p. 

Bockenheima Ferdynanda z brzeskiego powiatu do rudeckiego 

l polecono zapytać się p. Bockenheima, kogo poleca na zastępcę. 

IX. Przyjęto na członków czynnych : pp. Jana Borkowskiego, 

Stanisława Bernackiego, Leona Bełkotta, Zygmunta Dembowskiego, 
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Stanisława  Drelinkiewicza, Juliana Dzierzyńskiego, Mieczysława 

Granatowskiego, Zbigniewa Horodyńskiego, Emila Hartmana, 

Adama Barona Horocha, Franciszka Kauera, Rudolfa Kindę, 

Adama księcia Lubomirskiego, Andrzeja księcia Lubomirskiego, 

Ferdynanda Menerkę, Józefa Polańskiego, Wiktora Rothkaela. 

Władysława Skrzyszowskiego, Konstantego Slamkę, Juliusza 

Smólskiego, Wicentego Witosławskiego i Zarząd dóbr Brzeżan. 

X. Przyjęto do wiadomości, że Ministerstwo rolnictwa udzie- 

lito część I dzieła „Lasy i domeny pod zarządem c. к. Minister- 

stwa rolnictwa* — wraz z atlasem; podziękowanie Towarzystwa 

akademickiego w Rydze „Arkonia* za udzielenie gratisowego 

„Sylwana* tudzież zamknięcie rachunkowe za rok 1888. 

XI. Pod koniec posiedzenia uchwalił Wydział powiększyć 

nakład „Sylwana* od II. półrocza 1889 o 50 egzempl. tudzież 

upoważnić Prezydyum Wydziału do przyjmowania członków czyn- 

nych (eo do których żadnej nie będzie kwestyi) i podania tako- 

wych później do zatwierdzającej wiadomości Wydziału. 

XII. Na koniec posiedzenia p. Hirsch zapowiedział, że na 

następnem posiedzeniu Wydziału przedłoży referat w sprawie wy- 

konania $. 22 ustawy lasowej i prosił o umieszczenie takowego 

na I. punkt porządku dziennego przyszłego posiedzenia. 

Na tem zakończono obrady o godzinie 8'/, wieczorem. 
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